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El club maresmenc celebra aquesta temporada els seus 25 anys d'història amb la

continuïtat d'un projecte d'èxit basat en la formació de la seva base com a pilar

fonamental.

25 anys i un objectiu: continuar essent un club de referència per a tota la comarca del

Maresme. El CFS Santvicentí és el protagonista aquest dijous del reportatge mensual

de la Lliga Catalana de Futbol Sala de la Federació Catalana de Futbol. El club

maresmenc celebra aquesta temporada les seves noces de plata i ho fa amb un estat

de salut admirable: 9 equips de futbol sala base, 1 Sènior i 1 Escola que simbolitza el

motor d'una entitat històrica que pretén continuar creixent amb la formació de joves

jugadors i jugadores com a estendard principal. 



La trajectòria del CFS Santvicentí ha viscut alts i baixos. Des del seu naixement, el

setembre del 1993, fins ara fa una dècada, l'aposta del club estava centrada en la

subsistència d'un equip Sènior que, tot i arribar a 2a Nacional B, no va

resultar suficient per mantenir l'entitat, que va haver de reinventar-se amb una nova

filosofia per poder arribar fins a l'estabilitat en què es troba actualment. L'estratègia

va ser tan clara com eficaç: l'aposta per la formació dels més petits. Des d'aleshores, 10

anys després de la creació dels equips base, l'esforç ha donat els seus fruits i el club de

Sant Vicenç de Montalt s'ha convertit en tota una referència del futbol sala en el

panorama del Maresme. 



Tot i l'èxit i l'experiència del passat, el CFS Santvicentí no té por a mirar cap a un futur

que és ple d'esperança. El president del club, Jordi Argelés, somia amb un equip Sènior

nodrit amb jugadors i jugadores provinents del planter: "La nostra fita ha de ser tenir

tots els nostres equips base el més amunt possible i que, per fi, el nostre Sènior estigui

format per gent de casa nostra". Amb aquesta il·lusió es treballa dia rere dia per

continuar teixint un somni que gràcies a la bona feina de molta gent ja s'està

convertint, a poc a poc, en una realitat.  
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https://www.youtube.com/watch?v=7Cjx34beg34


 


